














FiestaFiestaFUNFUN

Events details will be announced in the future. 活動詳情及細則，請留意往後公佈。 And More更多...And More更多...

Offer #2
Offer #2

MessageSpring 會員
享半價追加第二份
下午茶套餐

50% discount50% discount  
on a second order ofon a second order of  

Afternoon Tea SetAfternoon Tea Set
  for MessageSpring Membersfor MessageSpring Members

第二彈第二彈
202

4.7.8-8.31202
4.7.8-8.31

Amazing SplashAmazing Splash  
20242024

第五彈第五彈

Offer #5
Offer #5

2024.8.252024.8.25

第四彈第四彈

Complimentary UseComplimentary Use  
of Sports Facilitiesof Sports Facilities

“Sportastic Day 2024”“Sportastic Day 2024”
「愉」眾同「樂」運動日「愉」眾同「樂」運動日

Offer #4
Offer #4

免費使用免費使用
運動設施運動設施

2024.8.42024.8.4

Offer #1
Offer #1

第一彈第一彈
202

4.7.1-8.31202
4.7.1-8.31

「樂」「樂」夏日夏日 繽紛繽紛

Terms and conditions apply. In case of any dispute, Discovery Bay Recreation Club reserves the right of final decision.
受條款與細則約束，如有任何爭議，愉景灣康樂會保留最終決定權 。

Offer #3
Offer #3

第三彈第三彈
2024.82024.8



BowlingBowlingBowling
FuntasyFuntasyFuntasy

www.dbrc.hk2987 7382

適用於星期一至日

7.2024 - 8.2024

BUY 1 GET 1
BUY 1 GET 1  

保齡狂「
賞」曲

保齡狂「
賞」曲

保齡狂「
賞」曲

Pay 1 hour and enjoy an extra hour for FREEPay 1 hour and enjoy an extra hour for FREE  
只須付1小時場租，即可使用2小時保齡球場只須付1小時場租，即可使用2小時保齡球場

買一送一
買一送一

1. Bowling alley opening hour from 10:00 to 22:00, last session at 20:00 to enjoy this offer.1. Bowling alley opening hour from 10:00 to 22:00, last session at 20:00 to enjoy this offer.  
保齡球場每日開放時間為 10:00 至 22:00，最後預約時間為每日晚上8時以享此優惠。保齡球場每日開放時間為 10:00 至 22:00，最後預約時間為每日晚上8時以享此優惠。

2. Bowling alley booking could be made directly at Club Siena or by phone 2987 7382.2. Bowling alley booking could be made directly at Club Siena or by phone 2987 7382.  
可親臨海澄湖畔會所或致電2987 7382預訂保齡球場。可親臨海澄湖畔會所或致電2987 7382預訂保齡球場。

3. Each person can book only one session at the same time.3. Each person can book only one session at the same time.  
每人每次只可預訂同日一節時段之球場。每人每次只可預訂同日一節時段之球場。

4. Each person can only use this offer once per day.4. Each person can only use this offer once per day.  
每人每日只可使用此優惠一次。每人每日只可使用此優惠一次。

55. Children under 12 years old must be accompanied by an adult guardian at all time.. Children under 12 years old must be accompanied by an adult guardian at all time.
十二歲以下之小童必須由年滿十八歲以上之監護人陪同。十二歲以下之小童必須由年滿十八歲以上之監護人陪同。

6. Member’s guests are required to pay relevant guest entrance fees.6. Member’s guests are required to pay relevant guest entrance fees.
會員賓客需繳付相關會員賓客入場費用。會員賓客需繳付相關會員賓客入場費用。

Terms and conditions apply. In case of any dispute, Discovery Bay Recreation Club reserves the right of final decision.Terms and conditions apply. In case of any dispute, Discovery Bay Recreation Club reserves the right of final decision.
受條款與細則約束，如有任何爭議，愉景灣康樂會保留最終決定權。受條款與細則約束，如有任何爭議，愉景灣康樂會保留最終決定權。

Available on Monday to Sunday 





















記得開啟“訊息通知”功能，隨時隨地掌握最新資訊及優惠
Remember to turn on the “Notification” function to instantly up to date with
the latest information and offers 

1.簡單介面，輕鬆查閱 User-friendly interface, easy to read 

2.即時接收重要資訊，例如 Instantly receive important information, such as 

●設施實時情況 Real-time status of facilities

●惡劣天氣預告 Adverse weather forecasts

●會所公告及活動 Club announcements and activities

 (更多內容將陸續推出 And more...)

3.探索不同的主題及獨家優惠 Diverse topics and exclusive offers to explore 

●獨享優惠 Exclusive Offers

●生日禮遇 Birthday Offers

●餐飲優惠 Dining Offers

●早鳥活動優惠 Early-bird Discounts

獨享優惠獨享優惠
Exclusive PrivilegeExclusive Privilege

( For iOS and Android )

Download Here 

立即下載

由7月8日起，現有DBRC會員下載MessageSpring APP及訂閱「愉景灣康樂會」
後，於星期一至五到D’Café恵顧下午茶套餐，即可享半價優惠追加第二份下午茶套
餐。(優惠只限使用乙次及不能與其他優惠同時使用)
From 8 July, current DBRC members who download the MessageSpring APP and
subscribe to the “Discovery Bay Recreation Club” can enjoy a 50% off on a
second order of Afternoon Tea Set at D’Café on Mon-Fri. (The offer can only be
redeemed once and cannot be used in conjunction with other promotion privileges)

*優惠只限使用乙次及不能與其他優惠同時使用*優惠只限使用乙次及不能與其他優惠同時使用  
The offer can only be redeemed once and cannot be used in conjunction with other promotion privilegesThe offer can only be redeemed once and cannot be used in conjunction with other promotion privileges

7月至8月
July - Aug

優惠日期：7月8日至8月31日優惠日期：7月8日至8月31日
Offer period: From 8 July to 31 August 2024Offer period: From 8 July to 31 August 2024

Download 下載
MessageSpring



Club Service Arrangement under 
Typhoon Signal & Rainstorm Warning

Club Service Arrangement under 
Typhoon Signal & Rainstorm Warning
颱風及暴雨警告下之會所服務安排颱風及暴雨警告下之會所服務安排

The Club will operate as normalThe Club will operate as normal
會所照常運作會所照常運作

The Club will closeThe Club will close
會所關閉會所關閉

  lowered before 6:00pm, the Club will reopen with limited
services two hours after the signal has been lowered.

於下午六點於下午六點前前除下，會所將於兩小時後恢復有限度服務。除下，會所將於兩小時後恢復有限度服務。

於下午六點於下午六點後後除下，會所將關閉直至翌日正常開放時間。除下，會所將關閉直至翌日正常開放時間。

lowered lowered afterafter 6:00pm, the Club will remain closed until the 6:00pm, the Club will remain closed until the
regular opening time on the following day.regular opening time on the following day.Typhoon Signal No. 8 or above 

如八號或以上颱風信號



牡丹軒中菜廳限時優惠
Peony Chinese Restaurant

Limited Offer

愉景灣康樂會會員逢星期一至四*於晚市時段
惠顧主餐牌菜式可享七折優惠  

 Discovery Bay Recreation Club members can
enjoy 30% off à la carte menu items for dinner

period on Monday to Thursday*

*公眾假期除外 except public holidays



愉景廣場1樓 153A
Shop 153A, 1/F, DB Plaza

(852) 2215 0833 reservation@dbpeony.com

HK$ 298HK$ 298    / 盒 per box/ 盒 per box
原價HK$368 (Original Price: HK$368)原價HK$368 (Original Price: HK$368)

Collection Period: 1 Sep to 17 Sep 2024 
月餅換領日期 :  2024年9月 1至 1 7日



DBRC Member Exclusive
Private Mahjong Room

愉景灣康樂會會員尊享
私人包廂麻雀耍樂

查詢及訂座 Enquiries or reservations: 852 2215 0833

條款及細則 Terms & Conditions:
· 如有任何爭議，牡丹軒中菜廳將保留最終之決定權 In case of any dispute, Peony Chinese Restaurant reserves the right of final decision

愉景灣康樂會會員由即日起，
餐飲消費滿指定金額，即可於牡丹軒中菜廳私人包廂享受麻雀耍樂！

中午十二時至五時:
四位最低消費HK$1,500

下午四時至晚上九時:
四位最低消費HK$2,000

From now on, DBRC members can enjoy playing mahjong at the Private Dining
Room at Peony Chinese Restaurant upon spending a designated amount.

From 12:00 p.m. to 5:00 p.m.:
Minimum charge of HK$1,500 for 4 persons

From 4:00 p.m. to 9:00 p.m.:
Minimum charge of HK$2,000 for 4 persons



(852) 2295 8299 Reservation 訂座 

From now on every Sunday 12:00nn to 3:00pm 
即日起逢星期日中午12點至下午3點 Reservation (852) 2295 8299 訂座 

Starting from 7 June 2024
Every Friday to Sunday

and Public Holiday
3pm to 5pm

由2024年6月7日起
逢星期五至日
及公眾假期
下午3時至5時

Twinings 
Teatime Delights

Pamper yourself with a range of tea-infused desserts and
tea pairing experience at Café bord de Mer & Lounge

於Café bord de Mer & Lounge 細意品嚐以茶入饌
之甜點及與精選茗茶配搭之體驗

$428 for 2 persons 兩位用

 www.aubergediscoverybay.com。
Terms and conditions apply. The offer is for dine-in only. Subject to 10% service charge. 

Photos are for reference only. Please visit www.aubergediscoverybay.com for details. 

*優惠須受條款及細則約束。只限堂食。另收加一服務費。圖片只供參考，詳情請瀏覽


